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ZAPISNIK 
sa  25 . sjednice Općinskog vijeća Općine Murter- Kornati održane 28. svibnja 2020. godine sa 

početkom u 19,00 sati u prostoriji „Narodne knjižnice i čitaonice“ 
 

Sjednici su bili nazočni vijećnici: Sandra Turčinov, Ivana Drescher, Vladimir Turčinov, Enio Turčinov, 
Edo Juraga, Ana Begić, Ivana Juran Magdić, Venčoslav Skračić, Maja Barešić, Milan Ježina 

Odsutni:, Joso Mudronja, opravdano odsutan 

Ostali nazočni: Toni Turčinov-načelnika OMK, Julia Ježina-donačelnica OMK, Vesna Juran-djelatnica 
OMK, Melanija Turčinov Rameša-pročelnica OMK 

Zapisničar: Vesna Juran 

Utvrđivanje kvoruma 

Predsjedavajući je izvršio prozivku vijećnika, nakon čega je konstatirao da je od jedanaest vijećnika 
nazočno deset vijećnika te da postoji kvorum za pravovaljano odlučivanje. 

SAT VIJEČNIČKIH PITANJA: 

Venčoslav Skračić: ja imam pitanje u vezi puta u ulici Žrtava ratova i inače za puteve. Zanima me da li 

općina vodi evidenciju nerazvrstanih puteva? Radi se konkretno o ulici Žrtava ratova pa me zanima 

koje su pred radnje poduzete da bi se prebacila.  

Toni Turčinov:  koji put i na koje pred radnje misliš?  

Venčoslav Skračić: od Grobija do put Slanice.  

Toni Turčinov: misliš na pješačku zonu šta smo izmakli. Tamo su 3-4 ulice asfaltirane ali vidim da vam 

je jako drago zastupnici HDZ-a da ste se odmah uhvatili toga pitanja.  

Venčoslav Skračić: da se vratim na ono pitanje u nazad dva vijeća kada sam pitao kada se ucrta put od 

iza Tončija Rameša  

Toni Turčinov: to je rađeno prije našeg mandata  

Venčoslav Skračić: to si mi rekao ali mi je netko rekao da je to rađeno u drugom mjesecu 



Toni Turčinov: prijedlog je bio odavna ali se samo provelo sada.  Svaki ucrtani put mi ćemo ga ucrtati. 

Puteve radimo da bi spajali a ne razdvajali. Ja sam tada razgovarao sa obitelji Lepur a prije toga i sa 

prvim vlasnikom a to je bio gospodin Pleslić koji ima zemljište u građevinskoj zoni koji je rekao ako 

dođe do prodaje zemljišta da li ćemo biti suglasni da to razmaknemo. Ja sam rekao kako smo napravili 

Skračinima na Podvršcima i kako je napravio bivši načelnik Ivan Mirku pa sam ja mislio da zašto i mi ne 

bi pomogli ljudima a onda sam zatražio da se potpišu ljudi a to su Neda Kulušić, Izidor Pleslić i Sontele 

koji sa ovim izmicanjem dobivaju put i pravo građenja.  

Venčoslav Skračić: da skratim pitanje. Da li su to pred radnje, da li je to geodetska podloga šta mi 

pokazuješ 

Toni Turčinov: nije, ja nisam geodeta. Ovo sam ja nacrtao da bi objasnio u čemu se radi.  

Venčoslav Skračić: ja ne zauzimam stav nego širu murtersku javnost zanima   

Toni Turčinov: pred radnje su poduzete s time da je došao zahtjev i da smo dogovorili ja i gospodin 

Lepur da će on preduzeti sve radnje koje se tiču ucrtava ceste i da će se dogovoriti sa našim geodetom 

koji radi za općinu Jurom Skračić i da će se to napraviti i na će platiti asfalt kada dođe. Kada smo 

asfaltirali ove tri ulice došla je prilika da se i ona. Mnogi su mi govorili da to napravim nakon izbora da 

te se ne proziva ali ja sam rekao ne neću isto je. Sa ovim pomažemo 3-4 ljudi, a nikog ne stavljamo u 

neugodan položaj. Ja bi ovo napravio svima Murterinima bez da stavljam na Vijeće jer mislim da bi ste 

svi vi ovako postupili da dobijete papir gdje se ljudi slažu sa time. ako se zatraži da se vrati u prvobitno 

stanje ja ću, odnosno Marko Lepur to napraviti, ali će onda on dignuti zid i zagraditi ove ljude ovamo, 

a onda će te vi objašnjavati ljudima koji nemaju pristup svojoj čestici. Ovo nije pravi slučaj ovakav.  

Milan Ježina: po meni je sporno što ćemo napraviti presedan. Mogu zatražiti isto onaj iza pa onaj treći 

pa ćemo napraviti cestu koja je vrludava. Ja ne sumnjam u tvoje namjere da se pomogne čoviku ili bilo 

kome drugom. Da li to može donijeti načelnik ili vijeće, znači javni put zamijeniti za privatno vlasništvo. 

Meni je to neprihvatljivo iz razloga što radimo presedan.  

Toni Turčinov: Mile presedan je nešto što se pravi puta napravilo, a ovo je nama četvrti takav slučaj. 

Zašto se to nije pitalo kada se na Podvršcima napravio zid.  

Mile Ježina: ja onda nisam bio vijećnik  

Toni Turčinov: ma bio si 

Milan Ježina: to su ogradili svoj posjed 

Toni Turčinov: nisu nego su cestu zagradili.  

Milan Ježina: a ista je stvar ako su cestu prigradili.  

Toni Turčinov: ja ću sutra reći ljudima da mi razmatramo da to vratimo 

Milan Ježina: ja samo ne želim presedane. Ne želim da ševrlja cesta. Isto tako ja mogu tražiti na 

Kornatskoj ali to je tvoje pravo  

Toni Turčinov: mi tu nemamo nikakvog troška jedini trošak trpim ja jer me ljudi napadaju.  



Milan Ježina: nije meni cilj tebe iz napadati.   

Toni Turčinov: ja sam samo išao pomoći ljudima. Ako se ovdje bude gradili općina će dobiti komunalni 

doprinos, ja na to moram misliti. 

Milan Ježina: da li je to građevinska zona? 

Toni Turčinov: da.  

Milan Ježina: a ono di ima gosp. Klepac ? 

Toni Turčinov: je. Ne mičemo mi cestu 300 metara nego 10 metara. Moja jedina greška je što nisam 

stavio na Vijeće.  

Milan Ježina: moje jedino mišljenje je da stvaramo presedane, radimo ceste koje će vrludati. Znači ako 

smo dali njemu pitati će sa pravom onaj iza. Mene je minimalno 5-6 ljudi pitalo što je sa time i rekao 

sam da ću pitati.  

Toni Turčinov: od svega što se radi gradi u Murteru prvo pitanje je bilo o cestu od metar ipo. Ako mi 

svi smatramo da ovo mora ići na vijeće neka ide, a vi ćete dignuti ruke, ali onda ćemo opet imati pitanja 

ovih drugih ljudi zašto se sada stvar mijenja.  

Milan Ježina: ja znam da si ti to napravio u dobroj volji ali ako to mora napraviti Vijeće onda je trebalo.  

Toni Turčinov: da smo mi to radili i do sada kod ovih drugih slučajeva onda bi i sada stavio ali sam ja 

smatrao da je to moja dobra odluka di ću pomoći ljudima. Ali ako vi smatrate da to mora na Vijeće neka 

ide. Volio bi vidjeti kako će neki ljudi ovdje glasati. Ovdje ništa nije oteto nego je samo izmaknuto.  

Milan Ježina: ne govorim ja da je išta uzurpirano ili oduzeto ali radimo presedan i to je šetnica koja je 

tu 50-60 godina.  

Toni Turčinov: čovik će su napraviti kuću ovako ili onako ali će napraviti ogradni zid.  

Venčoslav Skračić: imam još jedno pitanje pa sam završio. Pitanje je bilo koje su pred radnje, znači da 

li je zahtjev analiziran da li si napravljene podloge koje prethode tomu, da li je donesena neka odluka. 

Mi nismo raspravljali o premještanju puta a već nam se stavlja na teret o vračanju u prvobitno stanje. 

Niti smo mi institucija suda, mi smo vijećnici koji moraju poštivati formalnost i radi toga općina ima 

smisla. Mislim da se procedura mora poštivati. I drugo pitanje u vezi zapisnika koji nam je dostavljam 

u skraćenom obliku gdje nema aktualnog sata pa pošto će ovo uči u zapisnik onda bi volio da i ovo iz 

prethodnog uđe. 

Vladimir Turčinov: što je sa reciklažnim dvorištem? 

Julia Ježina: na Hripama su predviđena dva projekta, projekt sanacije i reciklažnog dvorišta. Što se tiče 
sanacije trebali bi imati lokacijsku dozvolu kroz 15 dana. Nakon toga ide postupak izvlaštenja. Tu će 
sigurno biti negodovanja i razno raznih reakcija od ljudi ali mi smo dobili naputak o zatvaranju. Vidjeti 
ćemo kojim tempom i dinamikom će to ići. Reciklažno dvorište ima građevinsku dozvolu već pola 
godine. Objavljen je poziv za izgradnju reciklažnih dvorišta, međutim novim zakonom o gospodarenju 
otpadom mi više nismo prihvatljivi prijavitelji. Tako da smo sada u fazi iznalaženja mogućnosti 
financiranja reciklažnog dvorište zato šta ono koje je sada jedino dostupno mobilno apsolutno ne 
zadovoljava naše potrebe.  Nažalost zakon kao kriteriji za vrednovanje projekata uzet je statistički 



podatak iz 2011. godine koji uopće nije relevantan a to je broj stanovnika, a po meni to je trebala biti 
količina proizvedenog otpada. U karanteni je isplivalo da ljudi nemaju regulirano ni boravište ni 
prebivalište. Tako da je sada pitanje koliki je stvarni broj ljudi u Murteru. Logika stvari nalaže da je jedini 
kriteriji količina otpada. Na temelju toga mi možemo raditi neke projekcije. Treba razlikovati općinu od 
2000 ljudi u Slavoniji i općinu od 2000 ljudi u Murteru. Da ne govorimo da su ti podaci iz 2011. godine. 
To više ni po čemu nije relevantno. Pokušavamo iznaći neki model financiranja. Mobilna jedinica 
apsolutno ne zadovoljava naše kapacitete. Mi imamo tri nautičke marine i 100 ugostiteljskih objekata.  

Milan Ježina: da li si sa tim argumentima išla gori 

Julia Ježina: išlo se, ali na žalost nije bilo nikakve povratne povoljne informacije. Poziv je napisan po 
novom zakonu o gospodarenju otpadom oni su promijenili prag sa tisuću i pol koji je bio prije su podigli 
na tri tisuće stanovnika. Čime je puno ljudi ispalo iz tog obuhvata, a ne prepoznaju vršno opterećenje 
ne prepoznaju specifičnost otoka općenito. 

Edo Juraga: evo teme dječjeg vrtića. Znamo da su radovi bili zaustavljeni a sada su nastavljeni, pa kakav 
je tempo radova. 

Toni Turčinov: bio je sastanak nadzora. Ide brže nego što je trebalo. Stavlja se armatura za prvi kat. 
Arhitekti su zadovoljni sa izvođačem radova. Dobili smo kredit ali će nam faliti nekih sredstava. Država 
nam je umjesto milijun i pol dala tristo tisuća. I to bodovanjem koje nije po zakonu, vrtići bi se trebali 
bodovati i rangirati drugačije. Kanal sv. Ante u Šibeniku je dobio 450 000 kuna, a mi smo dobili 300.000 
kuna.  

Edo Juraga: do kada su građevinski radovi? 

Toni Turčinov: za vrtić će biti dozvoljeni tijekom cijelog ljeta, a ovi će biti do 1.7.  

Enio Turčinov: šta se ono melje kod općine? 

Toni Turčinov: a ono je iz vrtića šta meljemo, a to ćemo iskoristiti za plaže, da ne kupujemo materijal.  

Enio Turčinov: da li su počeli igrališta oko škole? 

Toni Turčinov: da, podloge dolaze, ograde su rade ide pituravanje tako da računam da će do 15.6.  sve 
završiti.  

Maja Barešić: bili smo pričali u koroni da bi donirali novce od zadnje dvije sjednice, pa ne znam da li je 
to još uvijek aktualno.  

Ivana Drescher: nažalost zakon se u tom dijelu nije mijenjao. Mislili smo da se mijenjati jer je većinom 
preko medija prenošeno da će se vijećnici  odricati, ali po zakonu nije moguće.  

Enio Turčinov: put iz Lokvica na Betinu, hoće li se tamo šta raditi? 

Toni Turčinov: mi smo to ravnali ali nema dovoljno materijala. Prođemo i taj put kao i sve druge ali 
jednostavno materijala fali. Mene tu jedino strah što se tu stvaraju deponij.  

Enio Turčinov: hoće li se asfaltirati ove buže po Murteru? 

Toni Turčinov: hoće. Idu tri ulice koje smo gori asfaltirali, ide ulica Jezerska, kod gradine, jedan dio 
kampa i tih nekoliko buža. Vrtić nam crpi dosta sredstava li sve radimo planski. Dobili smo projekt Jedro 
milijun i dvjesto tisuća kuna. Trebala se raditi sokolana ali smo tražili da se preuredi ova prostorija tako 
da ćemo dobiti vijećnicu i kutak za djecu.  

Enio Turčinov: plaža Luke? 



Toni Turčinov: stavila se lostura, to je onaj komunikator. To je jedan rekvizit koji će nas turistički dignuti.  

Julia Ježina: da li je hotel kupljen? 

Toni Turčinov: kupio je jedan dio obuhvata koji je ali su nastali neki problemi. Ima dosta neriješenih 
imovinsko-pravnih stvari.  

Enio Turčinov: brod Lavsa, šta je sa njim? 

Toni Turčinov: trebao se potpisati ugovor. Brod se uređuje. Tako da ćemo imati liniju za Kornate.  

Julija Ježina: ja bi samo rekla da idući tjedan kreće projekt „Za želi“. Ugovor je potpisan 19. 2. malo nas 
je ova situacija zaustavila ali od idućeg mjeseca kreće projekt. Kvota krajnjih korisnika nije ispunjena 
pa ako znate nekog starijeg potrebitog možete obavijestiti.  

Viječnik Venčoslav Skračić napustio je sjednicu u 19.45 sati. 

 
DNEVNI RED:  

1. Usvajanje zapisnika sa 24. sjednice  Općinskog vijeća Općine Murter-Kornati 
2. Prijedlog Zaključka o prihvaćanju Godišnjeg izvješća o izvršenju proračuna Općine Murter-

Kornati za 2019. godinu, 
3. Prijedlog Odluke o raspodjeli rezultata poslovanja za 2019. godinu, 
4. Prijedlog Zaključka o prihvaćanju Izvješća o izvršenju Programa građenja komunalne 

infrastrukture Općine Murter-Kornati za 2019. godinu, 
5. Prijedlog Zaključka o prihvaćanju Izvješća o izvršenju Programa održavanja komunalne 

infrastrukture Općine Murter-Kornati za 2019. godinu, 
6. Prijedlog Odluke o dopuni Odluke o komunalnoj naknadi, 
7. Prijedlog Odluke o dopuni Odluke o komunalnom doprinosu, 
8. Prijedlog Odluke o dopuni Odluke o plaći i drugim pravima općinskog načelnika i zamjenika 

općinskog načelnika, 
9. Prijedlog Odluke o izmjeni Odluke o izboru članova vijeća mjesnih odbora na području Općine 

Murter-Kornati, 
10. Prijedlog Odluke o usvajanju zahtjeva Turističke zajednice Općine Murter-Kornati za 

kompenzacijom/prijebojem duga po osnovi transfera turističke pristojbe Općini Murter-
Kornati za 2019. godinu,  

11. Prijedlog Odluke o izradi VII. Izmjena i dopuna Prostornog plana uređenja Općine Murter-
Kornati, 

12. Prijedlog Rješenja o imenovanju ravnatelja/ice Narodne knjižnice i čitaonice Murter, 
13. Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na Opće uvjete isporuke komunalne usluge 

parkiranja na uređenim javnim površinama. 
 
Načelnik je predložio nadopunu dnevnog reda sa jednom točkom koja glasi: 
 

14. Zahtjev tvrtke „All in projekt“ j.d.o.o. za postavljanjem montažne terase  
 

➢ Dnevni red sa nadopunom prihvaćen je JEDNOGLASNO 
 
 
 
 
 
 



1. Usvajanje zapisnika sa 24. sjednice Općinskog vijeća Općine Murter-Kornati 

• Zapisnika sa 24. sjednice Općinskog vijeća Općine Murter-Kornati prihvaćen je JEDNOGLASNO 
 

2. Prijedlog Zaključka o prihvaćanju Godišnjeg izvješća o izvršenju proračuna Općine 
Murter-Kornati za 2019. godinu 

 
Toni Turčinov: u materijalima imate izvršenje proračuna. Proračun Općine Murter-Kornati za 2019.god 

planiran je u iznosu od 21.047.000 kuna. Izmjenama i dopunama proračun je smanjen na 17.939.000 

kuna. Za 2019.godinu prihodi i primici Proračuna je ostvareni su u iznosu od 14.152.848 kuna. U 

2019.godini rashodi su realizirani u iznosu od 15.820.032 kune. Vrijednosno najznačajniji prihodi su 

prihodi od poreza koji su ostvareni u iznosu od 8.793.788 kuna, zatim prihodi od administrativnih i 

upravnih pristojbi koji su ostvareni u iznosu od 2.990.244 kune.  Prihodi od imovine ostvareni su u 

iznosu od 1.484.729 kuna. Pomoći su ostvarene u iznosu od 681.547 kuna te prihodi od kazni i upravnih 

mjera su ostvareni u iznosu od 120.939 kuna. U 2019.godini rashodi su realizirani u iznosu od 

15.820.032 kune. 

U strukturi izvršenih rashoda i izdataka vrijednosno najznačajniji su rashodi poslovanja koji su izvršeni 

u iznosu od 10.563.394 kune, a odnose se na rashode za zaposlenike Narodne knjižnice i čitaonice 

Murter te na zaposlenike Općine Murter-Kornati.   

Materijalni rashodi su ostvareni u iznosu od 6.330.545 kuna, a odnose se na administrativne rashode 

općine te rashode za održavanje objekata i uređenje komunalne infrastrukture. 

Pomoći unutar općeg proračuna koje se odnose na redovnu djelatnost vrtića „Pčelica“ ostvarene su u 

iznosu od 716.988 kuna.Pomoći odnosno naknade građanima odnose se na stipendije, naknade za 

novorođenu djecu, pomoći djeci sa posebnim potrebama te na pomoći za ogrjev, a ostvarene su u 

iznosu od 497.531 kunu.Donacije su ostvarene u iznosu od 1.232.713 kune, vrijednosno najznačajnije 

se odnose na funkcioniranje djelovanja i rada DVD-a Murter. Rashodi za nefinancijsku imovinu 

ostvareni su u iznosu od 5.256.638 kuna. 

Ti rashodi se najvećim dijelom odnose na rashode za građevinske objekte, a odnose se na gradnju plaže 

Luke, javne rasvjete, Colentuma. 

Rashodi za postrojenja i opremu ostvareni su u iznosu od 379.043 kune, a odnose se na ulaganja u 

video nadzor, klupe (Colentum) i dječje igralište (brod na rivi – u siječnju 2019. Plaćen je dio računa). 

Rashodi za nematerijalnu imovinu odnose se na izradu projektne dokumentacije za izgradnju 

reciklažnog dvorišta Hripe, Vrtića te na prostorne planove. 

Dodatna ulaganja na nefinancijskoj imovini ostvarena su u iznosu od 1.018.490 kuna, a odnose se na 

ulaganja na rivama (Hramina –Luke), izgradnja groblja (krov na crkvi), skale koje vode prema crkvi Sv. 

Roka te na postavljanje ograde na plaži Slanica. 

 

• Prijedlog Zaključka o prihvaćanju Godišnjeg izvješća o izvršenju proračuna Općine Murter-
Kornati za 2019. godinu prihvaćen je sa 8 glasova ZA i 1 SUZDRŽAN 
 

3. Prijedlog Odluke o raspodjeli rezultata poslovanja za 2019. godinu 
 
Melanija T. Rameša: Višak prihoda poslovanja je 208.627,67 kn i on će se utrošit prema programima 

Općine Murter-Kornati za 2020. godinu. 

 



• Prijedlog Odluke o raspodjeli rezultata poslovanja za 2019. godinu prihvaćen je sa 8 glasova ZA 
i 1 SUZDRŽAN 
 

 
4. Prijedlog Zaključka o prihvaćanju Izvješća o izvršenju Programa građenja komunalne 

infrastrukture Općine Murter-Kornati za 2019. godinu 
 

Melanija T. Rameša: sukladno zakonu o komunalnom gospodarstvu općinski načelnik podnosi vijeću  

izviješće o izvršenju programa gradnje komunalne infrastrukture za prethodnu godinu da bi na temelju 

toga vijeće donijelo zaključak o njegovom prihvaćanju. Izvješće je u prilogu i u njemu je navedeno što 

je planiramo i što je od toga ostvareno.  

 

• Prijedlog Zaključka o prihvaćanju Izvješća o izvršenju Programa građenja komunalne 
infrastrukture Općine Murter-Kornati za 2019. godinu prihvaćen je JEDNOGLASNO 
 

 
5. Prijedlog Zaključka o prihvaćanju Izvješća o izvršenju Programa održavanja komunalne 

infrastrukture Općine Murter-Kornati za 2019. godinu 
 

Melanija T. Rameša: isto kao i ova prethodna točka. Spremljen je zaključak o prihvaćanju, a izvješće je 

u prilogu pa ako imate koje pitanje slobodno pitajte.  

• Prijedlog Zaključka o prihvaćanju Izvješća o izvršenju Programa održavanja komunalne 
infrastrukture Općine Murter-Kornati za 2019. godinu prihvaćen je sa 8 glasova ZA i 1 
SUZDRŽAN 

 

6. Prijedlog Odluke o dopuni Odluke o komunalnoj naknadi 
 

Ivana Drescher:  prije par dana mogli ste na web stranicama općine vidjeti prijedlog mjera te je među 
njima načelnik predložio i ovo.  Zakon o komunalnom gospodarstvu nam je dao mogućnost oslobađanja 
obveznika komunalne naknade za poslovne prostore i građevinskog zemljište koje služe obavljanju 
poslovne djelatnosti djelomično ili potpuno.  Došao nam je prijedlog da oni koji su zbog odluke stožera 
bili ograničeni da im se umanji komunalna naknada za 4,5 i 6 mjesec, a oni koji su morali skroz 
obustaviti poslovanje da se potpuno oslobode. Znači, oni koji su bili ograničeni njima da se oslobodi 
50%, a oni koji su morali obustaviti poslovanje potpuno da ih se oslobodi za 4,5, i 6 mjesec. U šestom 
mjesecu idu računi a to znači da bi službenica općine kad mi ovo izglasamo i kada stupi na snagu trebala 
izvršiti u programu izmjene kako bi se ta mjera vidjela na njihovim računima.  

• Prijedlog Odluke o dopuni Odluke o komunalnoj naknadi prihvaćen je JEDNOGLASNO 
 
 
 
 
 
 
 



7. Prijedlog Odluke o dopuni Odluke o komunalnom doprinosu 
 

Melanija T. Rameša: sukladno Zakonu može se donijeti odluka kakvu imate u prilogu, a konkretno se 

mijenja na način da se sredstva od komunalnog doprinosa mogu iskoristiti i za druge namjene različite 

od onih za koje se inače upotrebljavaju. 

• Prijedlog Odluke o dopuni Odluke o komunalnom doprinosu prihvaćen je JEDNOGLASNO 
 
 

8. Prijedlog Odluke o dopuni Odluke o plaći i drugim pravima općinskog načelnika i 
zamjenika općinskog načelnika 

 

Melanija T. Rameša: to je isto jedna mjera koja je rezultat čitave ove situacije, a u cilju ušteda ide se na 

smanjenje plaće za načelnika i donačelnicu u iznosu od 30%, pa se sukladno tome smanjuju njihovi 

koeficijenti.  Odluku o plaćama ostalih zaposlenika je donio načelnik te je smanje od 20%. 

• Prijedlog Odluke o dopuni Odluke o plaći i drugim pravima općinskog načelnika i zamjenika 
općinskog načelnika prihvaćen je JEDNOGLASNO 

 

9. Prijedlog Odluke o izmjeni Odluke o izboru članova vijeća mjesnih odbora na području 
Općine Murter-Kornati 

 

Melanija T. Rameša: kako se promijenio zakon o lokalnoj i regionalnoj samoupravi bili smo prisiljeni 

uskladiti odluku sa zakonom.  

• Prijedlog Odluke o izmjeni Odluke o izboru članova vijeća mjesnih odbora na području Općine 
Murter-Kornati prihvaćen je JEDNOGLASNO 

 

10. Prijedlog Odluke o usvajanju zahtjeva Turističke zajednice Općine Murter-Kornati za 
kompenzacijom/prijebojem duga po osnovi transfera turističke pristojbe Općini Murter-

Kornati za 2019. godinu 

 

Melanija T. Rameša: turističke zajednice su dužne uplaćivati 30% iznosa od boravišne pristojbe na račun 
općine. Međutim kako su sudjelovali u pokriću određenih rashoda uputili su nam zahtjev za prijeboj 
odnosno za kompenzacijom za prethodnu godinu u iznosu od 366.000 kuna.   

Milan Ježina: to mi je malo čudno, ovo je sigurno zakonska mogućnost.  

Toni Turčinov: ovako se radi i u drugim turističkim zajednicama.  

Milan Ježina: turistička zajednica je regulirala što su njene djelatnosti. Promidžba, kulturna ljeta, a nisu 
možda građevina i kapitalna ulaganja. 

Toni Turčinov: može ona raditi sve. Neke jake turističke zajednice rade puno veće projekte.  



• Prijedlog Odluke o usvajanju zahtjeva Turističke zajednice Općine Murter-Kornati za 
kompenzacijom/prijebojem duga po osnovi transfera turističke pristojbe Općini Murter-
Kornati za 2019. godinu prihvaćen je JEDNOGLASNO 

 

11. Prijedlog Odluke o izradi VII. Izmjena i dopuna Prostornog plana uređenja Općine 
Murter-Kornati 

 
Toni Turčinov: imamo razloge izmjene: analiza građevinskog područja naselja sukladno inicijativama 

građana pristiglim od zadnjih izmjena i dopuna plana te korekcije građevinskih područja sukladno 

prihvaćenim inicijativama, manje promjene namjena unutar građevinskog područja naselja, 

prenamjena k.č.br. 4508/2 k.o. Murter iz ostalog poljoprivrednog i šumskog zemljišta u javnu zelenu 

površinu (Z1) radi uređenja dječjeg igrališta, korekcije unutar obuhvata luka u uvali Hramina, manje 

korekcije lokacijskih uvjeta za gradnju unutar građevinskih područja naselja, manje korekcije lokacijskih 

uvjeta za gradnju unutar izdvojenih građevinskih područja izvan naselja ugostiteljsko-turističke 

namjene, ispravak eventualno uočenih grešaka i neusklađenosti i druge izmjene koje se tokom izrade 

pokažu nužnim. 

 

• Prijedlog Odluke o izradi VII. Izmjena i dopuna Prostornog plana uređenja Općine Murter-
Kornati prihvaćen je JEDNOGLASNO 

 

12. Prijedlog Rješenja o imenovanju ravnatelja/ice Narodne knjižnice i čitaonice Murter 
 

Melanija T. Rameša: ravnateljici je istekao mandat, pa je objavljen natječaj sa rokom prijave 8 dana. 

Zadnji dan prijave je bio ovaj ponedjeljak. Odbor je pregledao zamolbu. 

Milan Ježina: pristigla je samo jedna molba, a to je od naše dosadašnje ravnateljice. Dokumenti su u 

skladu sa natječajem, te zadovoljava sve uvjete. 

• Prijedlog Rješenja o imenovanju ravnatelja/ice Narodne knjižnice i čitaonice Murter prihvaćen 
je JEDNOGLASNO 

 

13. Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na Opće uvjete isporuke komunalne 
usluge parkiranja na uređenim javnim površinama 

 

Ivana Drescher: u prosincu 2019 godine smo mijenjali odluku o načinu i naplati parkiranja kad smo 

govorili o problemu Murtele vezano za horizontalne oznake na šljunku, pa smo u odluci promijenili da 

može biti samo vertikalna oznaka, pa smo mijenjali SMS u elektronička bilo je tu nekih usklađenja. Zbog 

toga je trebalo uskladiti naše opće uvijete po toj odluci. Ovo se ne odnosi na promijene cijena niti zona. 

Recimo da je Murtela imala opće uvjete plus još par odluka direktora koje smo sada sve odredbe 

prepisali i usput se još uskladili sa odlukom vijeća vezano za tu izmjenu koji smo imali u prosincu. 

Dopunjeno je sa zonama i opisno područje, gdje se nalaze.  

• Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na Opće uvjete isporuke komunalne usluge 
parkiranja na uređenim javnim površinama prihvaćen je JEDNOGLASNO 



 

14. Zahtjev tvrtke „All in projekt“ j.d.o.o. za postavljanjem montažne terase 
 

Edo Juraga: radi se o štekatu sa donje strane ceste. Ne znam broj čestice, ima li vlasnik ugovor sa tom 

tvrtkom. 

Melanija T. Rameša: ovo što sam vam dostavila ja sam primila na mail.  

Toni Turčinov: ja sam tražio da mi dostave pravomoćnu i izvršnu građevinsku dozvolu i da mi dostave 

ugovor da posjeduju zemljište.  

Melanija T. Rameša: dobili smo informaciju da se vezano za tu građevinsku dozvolu vodi upravni spor. 

Kako da im dopustimo postavljanje štekata za objekt koji nema još valjanu građevinsku dozvolu. Mi 

smo pripremili zaključke a vi glasajte za ili protiv.  

• JEDNOGLASNO se ODBIJA Zahtjev tvrtke „All in projekt“ j.d.o.o. za postavljanjem montažne 
terase  

 

 

Sjednica Općinskog vijeća završena je u 20,30 sati. 

Zapisničar:        Predsjednik: 

Vesna Juran        Edo Juraga 

 


